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Referat bestyrelsesmøde 16/10-2022 

 

 

 

• Regnskab ser acceptabelt ud trods de mange ekstraudgifter pga. andre prioriteringer end det 

budgetterede. Hensættelser til næste år overvejes ultimo 2022. 

 

• ForeningsLet og MSP-hjemmeside kører fint – stadig positive tilbagemeldinger. 

 

• Veloverstået fantastisk fælles dag – glæder os allerede til næste gang.  

 

• Søen: Frivillige fra bestyrelsen har igen sivklippet og kørt væk for at spare på budgettet. Sø 

gruppen sigter på en langsigtet vedligeholdelsesplan helst inden budgetlægning.  

 

• Veje: Ny leverandør – Vedligehold af huller har virkelig været godt og holdbart resultat. 

 

• Dræn: Drænprojekt er skudt lidt til hjørne. Der arbejdes med Nordsiden som tidligere nævnt. 

 

• Lamper:  Myreangreb og flere lamper skulle repareres. Vi er på sagen. 

 

• Fællesarealer: Hele gartneropgaven i MSP er endevendt og der er indhentet tilbud på diverse 

opgaver. Beslutning træffes ved kommende bestyrelsesmøder. 

 

• Udstykning nye: Dialog med på flere fronter bla. Guldborgsund Kommune – Forsyning – og ejer 

af arealer Nordsiden forsøges intenst i håb om at få orden på veje – kloakker – fællesarealer i de 

nybyggede områder. Men det er en langsommelig affære og indtil videre ingen brugbare 

resultater. Men vi fortsætter.  

 

 

 


